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KAPOSVÁR MEGYEI JOGÚ VÁROS 
KÖZGYŰLÉSÉNEK SPORTBIZOTTSÁGA 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö NY V  
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Sportbizottsága 2009. június 16-i rendkívüli 
üléséről. 
 
A bizottsági ülés helye: Városháza T. 103. terem  
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint  
 
Napirendek: 
Átruházott hatáskörű ügyek: 
 
1. Beszámoló a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft. és a Kaposvári Rákóczi Labdarúgó 

Kft. 2009/2010-es bajnoki évre fennálló hiányának kezeléséről 
 

2. Előterjesztés rendkívüli, sportcélú támogatási kérelemről  
Előterjesztő:  dr. Kéki Zoltán c. főjegyző 
Közreműködik: Stickel Péter igazgató 

 
22/2009. (VI.16.) sportbizottsági határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Sportbizottsága az ülés napirendi pontjait 
elfogadta. 
 
Szavazati arány: 9 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

 
Napirendek tárgyalása: 
 
1. Beszámoló a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft. és a Kaposvári Rákóczi Labdarúgó 

Kft. 2009/2010-es bajnoki évre fennálló hiányának kezeléséről 
 
Illés János a Kaposvári Rákóczi Labdarúgó Kft. ügyvezető igazgatója elmondta, hogy a 
Kft. költségvetése nem tartalmaz hiányt, az egyéb bevétel sorban tervezett 90millió Ft-ot több 
forrásból igyekszik biztosítani: 

 a Gabona Transz Zrt. 45millió Ft-ot meghaladó tartozásának behajtásából, 
 az MLSZ DIGI TV-vel kötött szerződéséből adódó többletbevételből, mely 

várhatóan meghaladja az évi 40 millió Ft-ot, 
 játékos eladásból, 
 egy új szponzorral kötendő szerződésből, mely előkészítés alatt van és 3 évre 

150.000.-Euros nagyságrendű. 
 
Giber Vilmos tanácsnok kérdésére Illés János elmondta, hogy a Gabona Transz Zrt. 
szerződése lejárt, a továbbiakban nem lesz névadó főszponzor. 
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Csutor Ferenc tanácsnok elmondta, bízunk benne, hogy az Önkormányzat által biztosított 
kölcsönt a Kft. vissza tudja fizetni. Kéri a Sportbizottságot, fogadja el a Kaposvári Rákóczi 
Labdarúgó Kft. beszámolóját. 
 
Kéki Zoltán c. főjegyző felhívta a Sportbizottság figyelmét, hogy az Önkormányzat részéről 
a további támogatások átutalása akkor történjen meg, ha a Kft. vezetése a 2009/2010-es 
bajnoki évadra vonatkozó költségvetési terv egyéb bevételek sorában szereplő összegről 
részletes, írásos anyagot nyújt be az Oktatási, Kulturális és Sport Igazgatóság részére. 
 
 
23/2009. (VI.16.) sportbizottsági határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Sportbizottsága megtárgyalta a Kaposvári 
Rákóczi Labdarúgó Kft. 2009/2010-es bajnoki évre fennálló hiányának kezeléséről szóló 
beszámolót és azt elfogadja azzal, hogy az Önkormányzat részéről a további támogatások 
átutalása akkor történhet meg, ha a Kft. vezetése a 2009/2010-es bajnoki évadra vonatkozó 
költségvetési terv egyéb bevételek sorában szereplő összegről részletes, írásos anyagot nyújt 
be az Oktatási, Kulturális és Sport Igazgatóság részére. 
 
Szavazati arány: 9 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

 
Monok Tibor a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft. ügyvezetője szakmai beszámolójában 
elmondta, hogy 5 felnőtt játékos szerződtetése kulcskérdés, ehhez 2 junior korút szeretne 
igazolni. Ha ez a hét játékos itt lesz Kaposváron, garantált az első 5 helyezés egyike. Csak 
magyar játékosokkal szerepelni „nézhetetlen”, szükséges 2 amerikai játékos igazolása. A 
nézők megtartása miatt mindenképpen a 8 közé kerülés a cél, nézhető és szerethető csapat 
kell. Vezető edzőnek Fekete Ádámot kérték fel, Filipovocs Gordannal együttműködve. 
A beadott költségvetéshez annyit tenne hozzá, hogy a bevételek többsége aláírt szerződés 
vagy vélhetően alá lesz írva. 
Az Önkormányzattól igényelt 20millió+30millió Ft-os kölcsön visszafizetési határidejét is 
szeretné, ha a Sportbizottság 2010. júniusára módosítaná.  
 
Kéki Zoltán c. főjegyző elmondta, többször egyeztetett Monok Tiborral, a Kft. hiányának 
kezelése legalább 3 évet vesz igénybe. Egyeztetés volt a tartozásokkal kapcsolatban a 
játékosokkal, adóhivatallal, magánszemélyekkel. Megegyeztek a részletfizetések 
ütemezésében is.  
 
Dér Tamás képviselő azt kérdezte: Kik hozták a Klubot ilyen helyzetbe? Véleménye szerint, 
ezzel a tulajdonosi szerkezettel a csapat nem fog tudni működni. 
Kéri a Sportbizottságot támogassák a KKK-t, mert aki most ellene van az a kaposvári 
kosárlabda ellen van. 
 
Giber Vilmos tanácsnok véleménye szerint a számszaki kérdést kellene a sor végére tenni. 
Kaposváron hosszú időn keresztül épült fel ez a minőségi sport, a Sportiskolában és több 
oktatási intézményben folyik utánpótlás képzés. A fiataloknak példaképekre van szüksége. 
A költségvetéssel kapcsolatban úgy gondolja, hogy a városnak, mint fő támogatónak joga van 
a reális adatokon nyugvó beszámolóhoz. 
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Kéki Zoltán c. főjegyző elmondta, hogy a Kaposvári Rákóczi Labdarúgó Klubnál az 
utánpótlás nevelés tudatosan felépített rendszer szerint működik, a kosárlabdában is ehhez 
hasonlót kell létrehozni. A Kosárlabda Klub Kft. kérdése elsősorban nem anyagi kérdés, 
támogatja a KKK-t. 
 
24/2009. (VI.16.) sportbizottsági határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Sportbizottsága megtárgyalta a Kaposvári 
Kosárlabda Klub Kft. 2009/2010-es bajnoki évre fennálló hiányának kezeléséről szóló 
beszámolót és azt elfogadja. 
 
Szavazati arány: 8 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

 
25/2009. (VI.16.) sportbizottsági határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Sportbizottsága javasolja a Közgyűlésnek, hogy 
a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft. részére nyújtott 20millió+30millió Ft összegű kölcsönök 
visszafizetési határidejét a 2010. június 30-ra módosítsa. 
 
Szavazati arány: 8 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

 
2. Előterjesztés rendkívüli, sportcélú támogatási kérelemről  
 
26/2009. (VI.16.) sportbizottsági határozat: 
 
Kaposvári Megyei Jogú Város Közgyűlésének Sportbizottsága megtárgyalta a rendkívüli 
sportcélú támogatási kérelemről szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy a Kaposvári 
Középületkivitelező Adorján SE részére négy uszonyos és búvárúszó versenyző Junior 
Európa Bajnokságon való részvételi költségeihez 150.000.-Ft támogatást biztosít a Sport 
Keret tartaléka terhére. 
 
 
Felelős:  Dr. Kéki Zoltán c. főjegyző 
Közreműködik: Stickel Péter igazgató 

Molnár György igazgató 
Határidő: 2009. július 10. 
 
Szavazati arány: 8 igen 

0 nem 
0 tartózkodás 

Kaposvár, 2009. június 16. 
 
 
 
  Péterné Szarka Klára    Csutor Ferenc 

 titkár           tanácsnok 


